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در بازدید مسئولان دو وزارتخانه صمت و راه و 
شهرسازی از ذوب آهن اصفهان عنوان شد

تنوع مقاطع و تولید گریدهای فولادی 
جدید، نیازمند توجه دولت

مشاور وزیر صمت گفت: تنوع بیشتر مقاطع ساختمانی و 
تولید انواع گریدهای فولادی جدید نیازمند توجه بیشتر 
دولت در بخش تامین نهاده های تولید اســت و در این 
بخش نیز برنامه های خوبی در دســت اقدام قرار دارد.

افشین پروین پور مشاور وزیر صمت در حاشیه بازدید از 
بخش های مختلف کارخانه ذوب آهن اصفهان به خبرنگار 
ما گفت: به منظور طراحی و مدیریت زنجیره تامین فولاد 
به عنوان یکی از ارکان اصلی در ســاخت و ساز، فرایند 
تولید مقاطع ساختمانی را از نزدیک در ذوب آهن اصفهان 
مشاهده کردم، به همه تلاشگران جبهه تولید که برای 
رونق و آبادانی ایران عزیزمان تلاش می کنند،خســته 
نباشید می گویم.وی افزود: بخش مهمی از  فولاد کشور 
در مجموعه ذوب آهن اصفهان تولید می شود و لذا این 
واحد عظیم صنعتی در بخش تولید مقاطع ساختمانی 
کیفی، نقش موثری در طرح نهضت ملی مســکن دارا 
اســت.عضو شورای عالی مســکن تصریح کرد: نشست 
و بازدید امروز، ســرآغازی برای تشــکیل یک کار گروه 
تخصصی متشکل از ذوب آهن اصفهان و مرکز تحقیقات 
راه و شهرسازی کشور است تا بر این اساس و ظرف مدت 
دو هفته آینده، یک برنامه عملیاتی برای زنجیره تامین 
مصالح پرُ مصرف در بخش فولاد تدوین شــود و ما نیز 
عملیاتی شدن این برنامه را پیگیری می کنیم.پروین پور 
خاطر نشان کرد: تنوع بیشتر مقاطع ساختمانی و تولید 
انواع گریدهای فولادی جدید نیازمند توجه بیشتر دولت 
در بخش تامین نهاده های تولید است و در این بخش نیز 
برنامه های خوبی در دســت اقدام قرار دارد.مشاور وزیر 
صمت، دو پارامتر مهم کاهش قیمت تمام شده ساختمان 
و احداث واحدهای ایمن و استاندارد را از جمله مهمترین 
اهداف طرح نهضت ملی مسکن برشمرد و اظهار داشت: بر 
اساس تعاملی که بین ذوب آهن اصفهان و مرکز تحقیقات 
وزارت راه و شهرسازی در بخش تدوین آیین نامه ها نیز  
برقرار می گردد، طراحی و احداث واحدهای ساختمانی بر 
پایه مصالح استاندارد کلید زده می شود که این موضوع 
تسریع در ساخت و ســاز،ایمن بودن سازه ها و کاهش 
قیمت تمام شده ساختمان را در پی دارد.وی در پاسخ به 
این سوال که دولت چگونه می تواند جهش تولید فولاد 
را به رونق تولید مسکن پیوند دهد، گفت: وزارت صمت با 
قاعده گذاری صحیح در سه بخش تولید، توزیع و مصرف 
شــمش و همچنین محصولات فولادی می تواند یاری 
رسان کارخانه های تولید فولاد در سطح کشور باشد که 
این موضوع به طور مستقیم با رونق بیشتر ساخت و ساز 

مرتبط است.

خبر

 مدیر عامل آبفای استان اصفهان 
عنوان کرد؛

 تکمیل شبکه فاضلاب فریدونشهر 
به 2800 میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد

اصفهان – مرادیان: مدیر عامل آبفای اســتان 
اصفهان تکمیل شبکه فاضلاب شهر فریدونشهر را 

نیازمند اعتبار 2800 میلیارد ریالی دانست.
حســین اکبریان در جریان ســفر به شهرستان 
فریدونشهر و بازدید از پروژه های در دست اقدام 
و تاسیسات آبرسانی به اجرای پروژه فاضلاب در 
این شهرستان اشــاره کرد و افزود: تا کنون 15 
کیلومتر شبکه داخلي و 10 کیلومتر خط انتقال 
این پروژه اجرا شده اما به دلیل کمبود اعتبارات 
عمراني، پیشــرفت آن با مشکلاتي مواجه بوده و 
این در حالي اســت که به منظور تکمیل طرح، 
اعتباری بالغ بــر 2800 میلیارد ریال مورد نیاز 

است.
وی افزود: در این راستا مقرر شد، سازمان برنامه و 
بودجه ظرف مدت دو هفته آینده پس از بررســی  
صدور مجوز کمیســیون ماده 23 نتیجه نهایی را 
اعلام، و در ادامه با برطرف شدن مشکل معارضین 
محل تاسیس تصفیه خانه با هماهنگی فرمانداری، 

عملیات احداث آن آغاز شود.
مدیرعامل آبفای استان اصفهان از اجرای عملیات 
جهاد آبرســانی در 97 روســتا در سه شهرستان 
اســتان اصفهان خبر داد و بیان کرد: این عملیات 
در شهرســتان فریدونشهر با اعتباری بالغ بر 109 
میلیــارد تومان در دو محور چقــا و گوراب با 56 
درصد پیشــرفت و مجتمع برف انبار با 20 درصد 

پیشرفت فیزیکی همراه بوده است.
وی  بیــان ایــن کرد: بــا اجرای عملیــات جهاد 
آبرســانی که با همکاری قرارگاه ســازندگی امام 
حســن مجتبی )ع( انجام می شود، 7271 نفر در 
23 روستای شهرســتان فریدونشهر از آب شرب 

پایدار بهره مند می شوند.
اکبریــان افزود: ایــن عملیات بــا 35.5 کیلومتر 
حفاری و 30 کیلومتر لوله گذاری با ســرعت قابل 
توجهی در حال پیشرفت است و در آن تعداد 18 
مخزن با ظرفیت 1100 متر مکعب و پنج ایستگاه 

پمپاژ احداث خواهد شد.
مدیر عامل آبفای اســتان اصفهان با اشاره به آغاز 
فصل ســرما و شــروع بارش ها اظهار داشــت: با 
توجه به این که روســتاهای فریدونشهر و سمیرم 
در مناطق کوهستانی و سردسیر قرار دارند، طرح 
جهاد آبرســانی به این روســتاها باید با ســرعت 

بیشتری انجام شود.

خبر

شهردار شــیراز راجع به مردم با هیچکس 
معامله ای نخواهیم کــرد، گفت: خط قرمز 
بنده بیت المال و منافع مردم است و امروز 
شــهرداری باید کار کنــد و از پویایی مورد 

انتظار برخوردارشود 
محمد حســن اســدی  در دیدار با رئیس 
و شورای ســازمان بسیج رســانه فارس با 
تأکید بر اینکه راجــع به مردم با هیچکس 
معامله ای نخواهیم کــرد، اظهار کرد: خط 
قرمز من بیت المال و منافع مردم اســت و 
امروز شــهرداری باید کار کند و از پویایی 

مورد انتظار برخوردارشود.
او از اجــرای طــرح پیوند میــان مردم و 
شــهرداری خبر داد و گفــت: این طرح در 
مصلای نماز جمعه، مســاجد و مناطق اجرا 
خواهد شد تا مشکلات و موارد طرح شده از 

سوی مردم رفع شود.
اسدی در این جلســه درخواست کرد همه 
نهادهای متولی در کنــار معاونت فرهنگی 
شهرداری یک مسیر پیشــرفت را طراحی 
کنند تا ایده شهر شیراز به عنوان یک شهر 

آرمانی، اسلامی و مذهبی محقق شود.
شهردار شیراز خاطرنشان کرد: در خصوص 
مبارزه با فســاد پذیرای تمامــی تذکرات 

خواهم بود.
هادی رضایی، رییس ســازمان بسیج رسانه 
فارس نیز در این نشســت در سخنانی بیان 
کرد: این شــهر نیازمند فردی اســت که از 

نظر مالی، جایگاه و پســت اقناع شده باشد 
و امروز بدنبال کار و خدمت خالصانه باشد. 
چرا که آن چیزی که طی سال های گذشته 
مــا از آن لطمه خوردیم عــدم تخصص و 
اشــراف مدیران در حوزه کاری خودشــان 

بوده است.
او با تصریح بر اینکه عدم اشــراف یک مدیر 
در سطح کلان یکی از منفذهای ایجاد فساد 
است، با اشاره به بیانات مقام معظم رهبری 
در خصــوص وجود زمینه فســاد در برخی 

اجازه  باید  ازمجموعه شــهرداری، گفــت: 
اعمال ورود ناثــواب و فرا قانونی را از منفذ 
های نفوذ در شهرداری گرفت تازمینه فساد 

در این مجموعه خدوم از بین برود.
رضایی ادامــه داد: باتوجه به تجربه حضور 
جنابعالی درشهرداری شیراز طی سال های 
گذشــته، این خــود نقطه قوتی اســت در 

مدیریت کلان شهر شیراز
رئیس سازمان بســیج رسانه فارس خطاب 
به شهردار شیراز، خاطر نشان کرد: شما به 

عنوان شهردار شهر شیراز باید همه علائق و 
سلائق سیاسی را چه در رسانه و چه غیر از 
آن ببینید. چرا که امروز شهر شیراز نیازمند 

یک نگاه پدرانه و دلسوزانه است.
این مقام مســئول همچنین در این دیدار 
خطاب به شهردار شــیراز تأکید کرد: برای 
خدمت خالصانه در راســتای اعتلای شهر 
شــیراز باید مراقب بــود در عملیات روانی 
رســانه و فضای مجازی جریان های خاص 
قرار نگیرد چرا که برخــی امروز در فضای 
مجازی ورسانه بدنبال کاسبی از مدیران در 

سطوح مختلف هستند. 
نوسازی در حوزه فرهنگی از دیگر موضوعاتی 
بود که رییس سازمان بسیج رسانه فارس به 
آن اشاره و بیان کرد: باید به گونه ای برنامه 
ریزی شود که کار فرهنگی به سازمان های 
مردم نهاد و فعالین فرهنگی برون ســپاری 
شود و شهرداری در این حوزه تصدی گری 
نکند. رضایی گفت: امروز خلأ نگاه راهبردی 
در حوزه فرهنگی در شــهرداری به چشــم 
می خورد و بایدبــا فراخوانی یک تیم قوی 
از متفکــران این حوزه با نگاهی راهبردی و 
بلند مدت در این خصوص چاراندیشی کرد.

او همچنیــن خطاب به شــهردار شــیراز، 
گفت: ضمن ارزوی موفقیت درمســئولیت 
جدیدامید اســت در طــول خدمت خود، 
فرهنگ فدای مصلحت در کار اجرای کلان 

شهرشیراز نشود.

شهردار شیراز: 

منافع مردم خط قرمز شهرداری است

معاون شهرســازی و معماری شــهرداری کرج با اشاره به 
ارســال آیین نامه جامع تشــویقی نوســازی و بهســازی و 
بازآفرینی در بافت های فرســوده کرج گفت: این اقدام گام 
بلندی از ســوی مجموعه مدیریت شــهری کرج در زمینه 

حمایت از نوسازی بافت های فرسوده است.
عباس ســعیدی کیا با اعلام این خبر و با بیان اینکه اقدام 
فوق با همکاری سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری 
شــهرداری کرج صــورت می گیرد، عنوان کــرد: این اقدام 
مطابق تاکیدات اســتاندار و اعضای شورای شهر و مصوبات 

اولین جلســه قرارگاه نهضت ملی مسکن به منظور تشویق 
شــهروندان در امر نوسازی، تامین سرانه خدماتی مرتبط با 
شــهرداری، بازگشایی معابر، تجمیع املاک خرد، اخذ سند 
در بافت های فرســوده و همچنین بــرون رفت از معضلات 
موجود در محلات دارای بافت فرســوده و ناکارآمد صورت 

گرفته است.
وی اضافه کرد: این برای اولین باری اســت که شــهرداری 
کرج از طریق احصاء نیازها و واکاوی مشــکلات شهروندان 
ســاکن در بافت های نیازمند بازآفرینی با اســتفاده از توان 

تخصصی و اجرایی دفاتر خدمات توســعه و نوسازی محله 
اقدام به تهیه بسته تشویقی اجرایی کرده و قصد دارد تا در 
صورت تصویب لایحه توسط شورای اسلامی شهر با اعمال 
تخفیف تا ســقف صد در صد عوارض صدور پروانه و ســایر 
بسته های تشویقی در بافت های فرسوده، گامی مهم و موثر 
در نوسازی و بازآفرینی بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری 
کرج بردارد.معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج در 
پایــان از همراهی و هماهنگی معاون مالــی و اقتصادی و 

مدیرکل درآمد شهرداری در این زمینه قدردانی کرد.

حمایت شهرداری کرج از نوسازی بافت های فرسوده


